
Artikel 40 vragen over communicatie woningbouwplannen 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders Ridderkerk (RvO, artikel 40) 

Datum  
2 november 2021 

Onderwerp 
Communicatie woningbouwplannen 

Vragenstellers 
Jeroen Rijsdijk, PvdA Ridderkerk 

Vragen 
Er is sprake van een grote woningnood in Nederland en Ridderkerk vormt daarop geen 

uitzondering. De komende jaren moeten er daarom alleen al in de regio Rotterdam 54.000 

woningen worden bijgebouwd. De woningbouwopgave voor Ridderkerk bedraagt 1150 woningen. 

Dat is een pittige opgave, gelet op de onzekerheden die er nog zijn rond een aantal belangrijke te 

ontwikkelen locaties, zoals het P.C. Hooftstraat en de huidige locatie van het Gemini College, en 

de tijd die de procedures rond het bouwen van woningen in het algemeen in beslag neemt. De 

PvdA Ridderkerk ontvangt echter signalen vanuit het veld dat de gemeente niet (tijdig) reageert of 

kan reageren op woningbouwplannen voor diverse locaties, waar de gemeente al dan niet zelf de 

grond in bezit heeft. Het gaat onder andere om de Havenstraat en omgeving.  

Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen:   

1. Herkent u de signalen die wij hebben ontvangen? Graag uw antwoord toelichten.   

2. Wat is de standaard reactietermijn als er een woningbouwplan bij de gemeente wordt 

ingediend? Wordt deze reactietermijn in het algemeen gehaald? Zo nee, wordt dan aan de 

indiener(s) van het plan gecommuniceerd wat de reden is van de vertraging en wanneer zij 

wel een reactie kunnen verwachten?  

3. Welke verbeterpunten ziet u in het huidige proces? Welke rol kunnen lokale makelaars en 

projectontwikkelaars daarin spelen? 

4. In raads- en commissievergaderingen is bij herhaling aangegeven dat de beschikbare 

ambtelijke capaciteit voor ruimtelijke initiatieven, waaronder woningbouwplannen, beperkt 

is. Kunt u aangeven wat binnen de BAR-organisatie het aantal fte/ambtelijke uren is dat 

voor Ridderkerk beschikbaar is? Is dit meer of minder dan de fte/ambtelijke uren die voor 

Barendrecht en Albrandswaard beschikbaar zijn?  

5. Bent u het met ons eens dat Ridderkerk de komende jaren alles op alles moet zetten om de 

woningbouwopgave te halen en dat het in dit kader belangrijk is dat er voldoende 



ambtelijke capaciteit beschikbaar is om woningbouwplannen te kunnen beoordelen en 

daarop tijdig te reageren? Waarom wel/niet? 

6. Wat zijn de mogelijkheden om het aantal beschikbare fte/ambtelijke uren voor Ridderkerk 

uit te breiden? Bent u van plan om dit op korte termijn te doen?  

7. Bent u bekend met het initiatief ‘De Vliegende Brigade’ van de provincie waarbij de 

provincie gemeenten met capaciteit en expertise ondersteunt om de uitvoering van 

woningbouwplannen te versnellen? Het Rijk heeft hiervoor in de periode 2021-2023 een 

fors budget beschikbaar gesteld. Maakt Ridderkerk al gebruik van deze mogelijkheid en zo 

nee, bent u bereid om een aanvraag bij de provincie in te dienen en daarover een 

terugkoppeling aan de raad te geven?  

8. Kunt u een update geven van de vorderingen met betrekking tot de woningbouwplannen 

voor het Sportpark Bolnes en de P.C. Hooftstraat?  

9. In antwoord op vragen die wij eerder dit jaar samen met GroenLinks hebben gesteld, heeft 

u aangeven dat de nieuwe accommodatie voor het Gemini College te klein wordt gebouwd, 

gelet op het inmiddels sterk gestegen leerlingenaantal. Dit betekent dat de huidige 

accommodatie van het Gemini College nog een aantal jaar in gebruik blijft. In hoeverre 

lopen de woningbouwplannen op deze locatie daardoor vertraging op?  

Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 

schriftelijke beantwoording van deze vraag. Wilt u daarbij zo vriendelijk zijn om alle vragen 

afzonderlijk te beantwoorden en niet te volstaan met een algemeen antwoord? 
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